
 

Områdeplanlegging på Sæbø 

 

Til : 

Terje Nattland FMLA, Kristine Born Radøy kommune, Ole Ingebrigtsen veilaget 

 

 

Den 4. april var det synfaring på Sæbøvegen med grunneiere, landbruksavd. Radøy 

kommune, FMLA v. fylkesskogmester, entreprenør og FanAgro AS (prosjektering). I tillegg til 

konkrete utbedringer på skogsveien som er under arbeid ble det konkludert med at man må 

se nærmere på forslag til en forlengelse av denne veien og eller veisnutter som kan utløse 

mer skog. FanAgro AS fikk i oppgave å foreta en områdebesiktigelse i lag med utvalgte 

grunneiere og deretter komme med forslag til trasèer som vil utløse mer skog. 27. april ble 

denne områdebesiktigelsen gjennomført og man var i grove trekk enig i hvor veitrasè bør gå. 

På vedlagte kart er det tegnet inn forslag til nye veitrasèer og ferdig opparbeidet vei på 

Sæbø. Det fremkommer på kartet hvilken veier dette gjelder og hvor mye skog det står i 

dekningsområdene.  

Dekningsområdet til «blå vei» vil ikke kunne utløse skog hvis det ikke er tilgjengelig vei. Det 

er planlagt veiklasse 7. En høyere veiklasse er lite aktuelt da det er begrenset med skog og i 

tillegg utfordringer i forhold til stigningsforhold. En høyspentlinje gjør det også vanskelig å 

foreta betydelig sprengingsarbeid i den bratteste delen av veilinjen. Det kan vurderes om 

man skal starte med en klasse 4 vei opp til et slakere parti ca. 250 meter inn i trasèen og 

klasse 7 på resten av veilinjen.  

Dekningsområdet til rød vei vil være best tjenlig med en klasse 4 vei. Dette området vil være 

krevende å drifte (lang lassbærerkjøring) uten vei. Det er mulig å spare en del meter vei ved 

å kutte veitrasè mellom 2 snuplasser, men på sikt vil det være best for området som helhet,  

at det er lagt opp til en «rundkjøring».  

 

09.06.16 

FanAgro AS 

 

Atle Almeland 


